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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare   a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.08.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Daniela-Maria Logofătu care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 272/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1574/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de  30.07.2019. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 30.07.2019 a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Având în vedere că urmează a se suplimenta ordinea de zi și nu există 

avizele pentru acele proiecte, propun o pauză de 10 de minute pentru obținerea avizelor   
pentru a se putea suplimenta ordinea de zi.” 

 
Pauză 10 minute. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 

             „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI  prin introducerea după punctul 10 a 
următoarelor proiecte  de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 80.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au 
sărbătorit sau vor sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Reabilitare sistem rutier în 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara, Străzile Ciocârliei, Mierlei, Parcului, 
Traian Vuia, Poștei, b-dul Corvin, Zambilelor, Privighetorilor, Dorobanților și 
Ecaterina Varga” (proiectare – SF/DALI, PT, DTAC + execuție). 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a 
statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara și pentru Serviciile Publice fără personalitate juridică subordonate 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 23/2014 privind darea în administrare către Unitatea 
de Asistență Medico - Socială a unor mijloace fixe și obiecte de inventar aflate în 
proprietatea municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

  
  D-na Daniela-Maria Logofătu: 

                        „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 

Ordinea de zi  modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe 
care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

                            În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării 
hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, 
cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
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diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

                 Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele 
de hotărârii aflate pe ordinea de zi? 

 
D-na Bianca Fărcaș: 
”Eu nu particip la vot și la dezbateri la punctul 4 și 15 de pe ordinea de zi.” 
 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate. 
 

  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului profesor Moise URSU. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
  „Domnul Moise Ursu s-a născut la data de 24 iulie 1942, în comuna Bucium-
Muntari, Județul Alba. Tatăl său a fost miner la Roșia Montană, iar mama, casnică.  Au fost 
5 frați, 3 fete și 2 băieți. Trei din cei cinci copii au activat în învățământ. 
  Școala primară a terminat-o în satul Muntari.  A continuat școala elementară 
în Bucium-Șasa, unde l-a avut ca director și profesor pe unchiul domniei sale Ursu 
Gheorghe - veteran de război. Și-a continuat studiile la Liceul ”Horea, Cloșca și Crișan” din 
orașul Abrud, Județul Alba. 
  Nu a ascultat de sfaturile unor apropiați care îi recomandau cariera de medic 
sau inginer minier. Încă din timpul liceului a avut satisfacția de a rezolva probleme din 
gazeta de matematică-fizică. În consecință, a dat examen la Universitatea Babeș-Bolyai, 
Facultatea de Matematică-Fizică din Cluj-Napoca, unde a reușit cu bursă, de care a 
beneficiat în toți cei 5 ani de studiu. În timpul facultății a făcut și pregătirea militară, ulterior 
a fost avansat până la gradul de căpitan.  
  După terminarea facultății, a decis să aleagă Liceul Teoretic din Ghelari, 
Județul Hunedoara. Și-a desfășurat activitatea la această unitate școlară până în anul 
1972. După o reducere de catedră, a fost detașat la Grupul Școlar din Hunedoara. Din 
motive obiective, a dorit să dea concurs pentru o altă unitate școlară – la Liceul nr. 2. A 
luat concursul cu nota cea mai mare și a ales Liceul Industrial Metalurgic, putând opta în 
același timp și pentru Liceul “Decebal” din Deva. 
  După unificarea Liceului Industrial cu Grupul Școlar și înființarea ”Grupului 
Școlar Industrial Metalurgic” și-a desfășurat activitatea aici. În anul 1986 a fost numit 
director de studii, unde și-a desfășurat activitatea și ca profesor până în anul 1990. 
  În anul 1997, împreună cu alți 5 colegi, a luat hotărârea să facă demersurile 
pentru desprinderea de Grupul Școlar Industrial Metalurgic și înființarea unui liceu de 
informatică. După eforturi susținute, a reușit în final să obțină aprobarea înființării Liceului 
de Informatică ”Traian Lalescu”. 

Timp de 40 de ani, între 1965-2005, și-a adus contribuția la procesul 
educațional, obținând premii și mențiuni la sesiunile de comunicări științifice ale elevilor, 
colaborator al gazetelor de matematică din Timiș și Craiova, obținând nenumărate premii 
la olimpiadele de matematică, ultimele trei premii fiind obținute la Olimpiada Națională, 
participând cu rezultate bune la concursul interjudețean de matematică ”Traian Lalescu”. 

La data de 10 decembrie 2004, președintele României, îi conferă Ordinul 
”Meritul pentru Învățământ” în gradul de Cavaler. 

Cu toate acestea, mai important decât toate cele enumerate mai sus, 
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rămâne aportul său la formarea tinerilor ca cetățeni onești, cu vocația adevărului și iubitori 
de oameni. 

Acordarea titlului de cetățean de onoare al municipiului Hunedoara de către 
Primăria și Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a 
aprecierii de care se bucură în prezent domnul profesor Moise URSU. 

Vă mulțumesc.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-ul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Mulțumesc doamnă președinte, nu vreau să las să treacă această premiere 

a noastră fără să subliniez faptul că în anul 1984 până în 1988, deci după treizeci și ceva 
de ani, am fost elevul domnului profesor și ce pot să spun este că matematica care îmi 
place și în ziua de astăzi mi-a fost insuflată pe băncile liceului de acest domn profesor, 
domnul Ursu care era spaima liceului pe vremea aceea. Toată lumea știa frică de 
matematică și de domnul Ursu care era un tip foarte sever.  

O să vă povestesc o întâmplare amuzantă din ceea ce am pățit eu pe la 
liceu. Eram în clasa a IX-a și la prima ședință cu părinții, fiind clasă de electrotehnică, cea 
mai bună clasă din liceu, dar totuși liceu metalurgic, părinții s-au plâns că au note foarte 
proaste la matematică. Și dânsul a venit la ședință și o mămică a îndrăznit să spună 
domnule profesor, poate că la dvs. la oră nu e liniște și nu înțeleg copiii matematică din 
cauza asta. Domnul profesor a luat cuvântul și a spus la mine? Dacă zboară un țânțar pe 
afară, pe la geamuri se aude cum zumzăie, eu nu aud nimic în clasă, toată lumea e 
concentrată, toată lumea e atentă, numai că matematica era grea pe vremea aceea. 

Salut intenția Primăriei de a acorda titlul de cetățean de onoare domnului 
profesor și văd că încet, încet cadrele didactice se decorează în zona noastră, pentru că 
își fac treaba chiar dacă calitatea, să zicem elevilor nu este de top, domnul profesor a 
demonstrat că se poate lucra și cu copii de 2 și ceva, și cu copii de 8 și ceva, și cu copii de 
7, cu toate categoriile. Felicitări domnule profesor.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 273/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul profesor Moise URSU: 
„Doamnelor și domnilor consilieri sunt onorat de a fi numit cetățean de 

onoare al municipiului Hunedoara.  
Eu am crezut că vin aici să vă țin vreo patru ore, că după vreo 40 de ani... 

am spus pot să vorbesc până se aprind luminile sau fântânile acelea, cât de frumos e 
seara, să facem o pauză de prânz și pe urmă iar venim. 

Vorbea domnul Ardeleanu că a fost, nu sever, deosebit de bun. Mă laud. Nu 
am lăsat în 40 de ani nici un repetent. Trebuie să te uiți în ochii copilului, când vezi 
disperarea, te gândești că are părinți, se duce acasă și spune copilul: tată, mamă am 
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rămas repetent, m-a lăsat Ursu. Nu pot. Ca să fii un dascăl bun trebuie să fii înțelegător, 
să fii un om bun să ai o legătură cu copilul, cu părinții, deosebit. Nu mi-am permis 
niciodată să-i spun la un copil că e prost. Nu pot! M-am adresat de cele mai multe ori în 
fața clasei cu dvs. Am fost sever... chiar spune un elev acuma, zice țin minte când ați venit 
prima oară și ați zis către noi bă, care încercați să umblați cu... vă faceți mai întâi 
testamentul, și apoi încercați să faceți șmecherii... Bine, nu am avut probleme nici cu 
elevii, nici cu părinții, o atmosferă deosebită.  

Despre școală aș putea să spun multe, multe. Uite, am fost la Ghelari, m-am 
dus acolo că aveam o soră și aveam condiții, era liceul de zi, seral. Când m-am dus acolo 
în primul an, în fiecare dimineață  de la ora 7 la 8 făceam pregătire cu copiii la matematică. 
Când au terminat clasa a VIII-a, domnul Șincu este aici, parcă vreo patru s-au dus la 
Liceul Industrial, alții la mate-fizică, altul la Decebal și au făcut foarte bine cei care au 
rămas la Ghelari. Aproape 100% toți au reușit la facultate. Nu știu dacă nu o fi fost în acel 
an cea mai mare reușită la facultate din toate liceele, mai mult decât Decebal și alte licee. 

Ei, am venit la Hunedoara, am fost la Grupul Școlar, acolo în ce am scris eu, 
tot ce am scris, vă rog să mă credeți, într-o oră. Că m-au luat ca din oală. Bă, zic, pe mine 
ce mă fac cetățean de onoare? Post-mortem eventual, că atunci cu cheia ce mai fac? 
Cum se spune am făcut-o pe genunchi, repede, repede. Că puteam să enumăr multe. Am 
venit aici înzestrat cu albume, cu fel și fel. Să vă spun ce spun copiii despre mine. Eu nu 
pot să-l citesc că îmi face rău. De ce? Mi-aduc aminte și deja încep să plâng. Deci cine 
vrea le dau să le citească și să vadă ce spun copiii despre mine.  

Majoritatea spun că cel mai bun om la suflet a fost domnul Ursu. Pretențios, 
sever dar un om bun la suflet. L-am considerat întotdeauna ca un al doilea părinte. Și am 
simțit că cineva are grijă de noi tot timpul. Nu de sus... eu eram ăla de jos, care avea grijă 
de ei. 

Ce să vă mai spun, mulțumesc încă o dată pentru titlul acesta acordat și nu 
pot să închei ca să nu și zâmbim un pic. În continuare domnul profesor a spus o glumă.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

 „Cine mai dorește să ia cuvântul, pe rând vă rugăm.” 
 
 D-nul profesor Șincu Gheorghe: 
 „Eu mă pot lăuda că sunt unul dintre cei care îl cunosc pe domnul profesor 

Moise de cel mai mult timp. Am făcut facultatea cam  în același timp, dânsul cu un an după 
mine, pe urmă am fost colegi o viață vorba aceea până la pensie și acuma am rămas tot 
colegi și pensionari.  

 Într-adevăr, domnul Ursu nu a fost un profesor exigent în sensul rău al 
cuvântului, a fost un profesor exigent în sensul bun al cuvântului. În primul rând s-a ocupat 
de educația copiilor, a vrut să iasă oameni de nădejde a societății noastre și apoi, care au 
avut aptitudini deosebite, s-a ocupat de ei și se mândrește astăzi cu profesor de 
matematică care au făcut matematică în liceu cu domnul Ursu. 

 Eu mă bucur că particip astăzi la această activitate festivă deosebită pentru 
că în decurs de un an, dânsul este după cum știu eu, poate greșesc, al treilea cadru 
didactic care a fost recompensat cu acest titlu onorific. Primul, s-a întâmplat în urmă cu un 
an, chiar citeam zilele trecute Mesagerul din 20 august anul trecut, în care pe prima 
pagină, scria foarte frumos că echipajul RobotX, instruit de profesorul de fizică Mircea 
Nistor a obținut titlul de campioni mondiali în Mexic în domeniul de robotică. Atunci am fost 
pentru prima dată mândru de un coleg de al meu și după aceea am fost mândru când am 
aflat că i s-a acordat titlul de cetățean de onoare, deci el este primul din câte știu eu, de la 
noi de la școală dintre cadrele didactice, care a obținut acest titlu. După aceea a venit și al 
doile, și acuma Moise este cel de al treilea. Deci există trei cadre didactice, la fosta școală 
metalurgică, fiindcă tot așa îi zic pentru că sunt legat trup și suflet de această școală timp 
de 33 de ani. Numai doi ani am fost la altă școală. 

 Eu îi mulțumesc domnului Ursu în calitate de coleg și în calitate de cetățean 
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al municipiului Hunedoara că a contribuit în mod deosebit la ridicarea de pe băncile școlii 
hunedorene a elementului deosebit de valoros. Îi doresc sănătate în continuare și să fie tot 
așa de exigent și bineînțeles și glumeț ca de obicei.” 

 
D-nul profesor Deac Gheorghe: 

 „ Aș vrea și eu să spun câteva cuvinte. În primul rând țin să felicit în mod 
deosebit pe cei care au fost cu ideea de a răsplăti munca noastră a dascălilor și de aș da 
seama că și noi dascălii am dus la dezvoltarea acestui oraș, prin educarea și pregătirea 
tinerei generații a orașului nostru.  

 Cât privește persoana d-lui Ursu, eu nu pot să mă laud că îl știu de atâta 
timp, doar de aproape 50 de ani. E aceeași figură aceeași de moț și mă gândeam acuma 
văzând-ul în fața mesei că parcă era Horea în fața Parlamentului, moțul din el s-a trezit 
încă odată să-și expună tot ce avea pe suflet și mi-a readus aminte de o teorie de a mea. 
În clasă, preot și medic dacă nu ai drag de om, să nu-ți alegi meseria! Ei bine, Ursu Moise 
este unul din oamenii care a avut har pentru meseria pe care și-a ales-o. 

 Mi-a luat-o înainte în ceea ce privește să zic așa, lauda de sine, că a fost 
exigent, dar a fost un suflet bun. Dar să știți, Ghiță de aia a ajuns la concluzia asta în cei 
aproape 50 de ani cât a fost coleg cu Ursu Moise, pe cât era de exigent pe atât era de bun 
la suflet. Și mi-amintesc, apropo de ce spunea de ajutorul copiilor. S-a discutat în 
cancelarie într-una din zile cazul unui elev care a avut o abatere disciplinară dar care era 
marcat de un eveniment din familia lui. Taică-său se spânzurase în baie de țeava de gaz. 
Și copilul a avut o cădere psihică. Ei bine, m-a impresionat în mod deosebit când Ursu 
Moise s-a ridicat în cancelarie și i-a combătut pe toți colegii privind exmatricularea elevului 
pentru abaterea lui, expunând cazul familial și exact cum spunea, să ne gândim că acel 
copil are părinți și că îi stricăm viitorul. 

 Nu pot decât să-i aduc încă o dată felicitări pentru întreaga lui activitate, 
ținând cont că e și nepotul lui lângă el, îi spun să fie mândru de a lui bunic că într-adevăr 
bunicul lui în Hunedoara și în Ghelari a fost cineva. 

 Felicitări Moise! Iar în ce privește cheia, eu zic că poți să-i găsești un rost, te 
duci din când în când la cimitir.” 

 
 D-nul consilier județean Mircea Popa: 
 „Vreau să spun și eu două vorbe. Nu vreau să fiu plictisitor și enervant pentru 

consilieri pentru că am  fost și eu consilier și sunt și actualmente consilier județean și 
înainte de al lăuda pe Moise, vreau să vă spun o lecție de viață pe care mi-a dat-o 
profesorul și prietenul meu Ursu Moise. Vreau să-i spun domnului Șincu că profesorul 
Mircea Nistor este și cetățean al județului cu ajutorul domnului Primar, eu în calitate de 
consilier județean am întocmit un proiect de hotărâre prin care profesorul de fizică Mircea 
Nistor și copiii, profesorul a fost distins ca și cetățean de onoare al județului iar copiii au 
primit diplome de merit.  

 Ce vreau să spun despre Ursu Moise? O lecție de viață pe care mi-a dat-o 
acest om și prieten al meu. Deci el m-a ales ca prieten, nu eu pe el. Eram prin anii 80 și 
ceva, un prieten de al meu bun vine la mine, știu că ești prieten cu profesorul Ursu Moise, 
copilul meu are o problemă, o să rămână corigent la matematică, nu vorbești tu cu el? 
Atunci nu mergea cu sferele de influență și cu trafic că nu făcea nimeni nimic. Zic, o să 
încerc să vorbesc. M-am dat eu mare zmeu că vorbesc cu Ursu, am vorbit cu Ursu, 
domnule profesor, uite am și eu un prieten care are copilul și uite e în prag să rămână 
corigent, trimestrul II, în trimestrul III rămânea din nou. La care profesorul Moise mă 
întreabă de vreo două ori măi Mircea ți-e prieten bun? Da, domn profesor. Măi ti-e prieten 
bun? Dacă ți-e prieten bun, ne înțelegem. Mă întâlnesc cu omul, scosesem pieptul ca un 
fazan în fața omului, mă așteptam să treacă clasa, când colo bineînțeles că rămâne 
corigent. Vorbesc cu domn profesor. Ai zis că ți-e prieten. Da, domn profesor, mi-e prieten. 
Pe perioada vacanței pe cei care rămâneau corigenți, domn profesor îi mai chema să îi 
mai verifice din când în când. Ce mai îmi spusese, zice să ști că nu e un copil prost dar e 



7 

 

leneș. L-a dirijat pe copil, a luat bineînțeles corigența, în următorul an a luat 6, a luat 7, a 
intrat la facultate cu media 10 la matematică și atunci mi-am dat seama după ani ca un 
țăran din ăsta de pe dealuri de aici , mă ce lecție de viață mi-a dat profesorul Moise.  

 Deci, de aceea merită tot respectul și toate cadrele didactice, știu și profesorii 
care i-am avut, ne uitam acuma cu ocazia acestei ședințe ce profesori a avut și are încă 
Hunedoara. Numai nu prea mai avem copii. Asta este trist.  

 Eu am fost tot timpul un om bine informat. Domnul profesor care a vorbit de 
domnul profesor de matematică Ursu a fost un elev de nota 10. Vedeți domn profesor, eu 
știu multe dat nu vi le spun pe toate.  

 Vă mulțumesc și îmi cer scuze că știu că de fiecare dată când vorbesc 
politicieni din ăștia sunt enervanți. Vă mulțumesc și îl felicit încă o dată pe Ursu Moise. 
Domn primar vă felicit ca inițiator al acestui proiect.” 

 
 Domnul Mititelu Marin Asociația Civică Solidaritatea Hunedoara : 
 „Bună ziua, în primul rând mă bucur că în ultimul mandat de acum trei ani și 

jumătate s-a spart blocajul privind conspirația mediocrilor și au început să fie făcuți 
cetățeni de onoare, nu pseudo-revoluționari care au furat Revoluția, jumătate de 
informatori la Călușelu, 2 și un sfert nu la SRI că acolo i-am verificat, ci au început să fie 
oameni care au făcut ceva pentru Hunedoara. 

 Medalie prezidențială domnul Ursu, medalie prezidențială domnul Covaci, 
premiat mondial domnul profesor de fizică, echipa de handbal de la Traian Lalescu ați 
primit-o aici, adică și Hunedoara, chiar dacă a fost distrusă de câțiva prohodiți mai are 
resurse, și v-a mai avea.  

 Mă bucur că mulți profesori au fost făcuți cetățeni de onoare pentru că 
profesorii sunt niște oameni speciali. Nu-ți dau numai cunoștințele din cap ci și cele din 
suflet. Oricât ar fi ei de detașați sau supărați sau de trahasați de noii tineri de acuma 
pentru care un telefon este mai important decât un om. Dar, o să se convingă pe parcursul 
vieții că nu este chiar așa. Eu îmi stabilisem viitorul în clasa a VI – a când a trebuit să plec 
din Hunedoara că au ieșit părinții la pensie și am zis să fac o facultate ușoară să trăiesc la 
suprafață din diploma aceea într-o profunzime a mea  din ceea ce aș fi dorit. Nu am avut 
posibilitatea asta pentru că am venit la internat, am fost 3,2 pe loc, clasa de electrotehnică 
cu renumitul Gabor, Foghi, toți care sunt acolo și în treapta a doua am fost 2,5 pe loc nu 
cu oameni băgați de pe stradă în clase sau cu părinți rugați să intervină pentru copiii lor.  

 Mă bucur că alaltăieri când am fost după domn profesor, 660 de km dus-
întors, am intrat în comună, nu știam unde stă și am întrebat un om în vârstă și mi-a spus 
unde stătea profesorul Ursu, care numai că de 4 sau 5 ani s-a mutat acolo în zona 
Olteniei, pentru că era nevoie și de un moț să ne organizeze un pic și în fața blocului era 
un băiat cu frizura corespunzătoare, cu Iphone-ul și l-am întrebat de domnul profesor de 
matematică, a zis că stă aici. Deci în momentul în care te duci și în județul Olt și ești 
cunoscut pentru că și acolo a consiliat și a învățat copiii de la țară, toți au luat examenele, 
condiția domnului profesor a fost să nu primească nici un ban. Nu vreau să fac nici o 
trimitere dar au fost profesori dăruiți care ani și ani au predat. Clasa dumnealui a noastră 
trebuia să fie cea mai bună. Cei mai buni dintre noi erau meditați pentru olimpiadele 
județene iar ceilalți Gazeta Matematică, domnul Bade, Hălălaie și toți ceilalți care erau 
foarte buni. Deci, nu exista rabat. În sensul ăsta a fost foarte criticat. Pe noi, culmea, pe 
noi nu ne-a întrebat niciodată din clasa dumnealui, domnule dacă înjurăm sau dacă 
suntem supărați pe el. Pe noi nu ne întrebau. Îi întrebau numai pe alții care numai bănuiau 
că îl cunosc pe domn profesor.  

 Îmi pare rău că nu am putut să fac mai mult pentru dumnealui și încă odată 
mă bucur că conspirația mediocrilor a fost spartă de dvs. domnule Primar și de Consiliul 
Local pe care câteodată vă mai supăr, dar vă dau o veste bună, de aici vom pleca cu 
domn profesor și nu voi lua cuvântul la sfârșitul ședinței.” 
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La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara şi Societatea IPCCTV SRL  în vederea instalării unei camere 
web la Muzeul Castelul Corvinilor. 

 

A părăsit sala de şedinţă d-nul primar Dan Bobouțanu și d-nul consilier 
Ion Bădin, numărul consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 

A sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Ion Bădin, numărul 
consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 

 

Art. 1-3 se aprobă în unanimitate– 21 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 274/2019 se aprobă în unanimitate– 21 voturi ”pentru” 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2019. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Cosmin Ardelean: 
”O singură problemă aș avea dacă ar putea să ne răspundă cineva din 

aparatul primăriei, ori d-nul Fan. De ce în ultimul timp cresc accentuat cheltuielile la 
această societate? Din câte am văzut, în ultima perioadă subvenția crește-crește în 
continuu.” 
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D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”D-nul Fan nu este în sală, o să-i transmitem solicitarea dvs. și o să primiți un 

răspuns în scris, pentru că nu-mi permit să vă dau un răspuns la ceva ce nu mă pricep.” 
 
D-nul Cosmin Ardelean: 
”În regulă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 vot ”împotrivă” 

(Stoicuța Lăscuț). 
Art. 1-3 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 vot ”împotrivă” (Stoicuța 

Lăscuț). 
Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 275/2019 se aprobă cu 20 de voturi ”pentru” și 1 vot 

”împotrivă” (Stoicuța Lăscuț). 
 
La punctul 4 al ordinii de zi ( Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.                  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Doresc să fac un amendament. În cuprinsul anexei nr.8 la proiectul de 

hotărâre 332/2019, am constatat o eroare de redactare. Propun următorul amendament: 
cod indicator 20 0130  influentă prevăzută în trimestrul 3, este  cu semnul minus 20.000 lei        
prin urmare totalul prevederilor anuale la partea de cheltuieli va fi 1.503,00.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Din câte am înțeles de la d-na director așa este, s-a strecurat o eroare. 

Supunem la vot amendamentul d-lui consilier pentru a putea face corecturile. 
Amendamentul a fost aprobat în unanimitate. 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Aș dori să mai i-au cuvântul, dacă suntem la un proiect de hotărâre privind 

clubul....” 
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D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă îmi permiteți, dacă are legătură strict cu bugetul, discutăm acuma, 

dacă nu, o să discutăm la diverse, cum considerați dvs.. adică dacă poate influența votul 
asupra bugetului e în regulă, iar dacă nu, am rugămintea să lăsăm pentru diverse.” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Bine.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 de voturi ”pentru” 
Art. 1-19 se aprobă în unanimitate– 20 de voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 276/2019 se aprobă în unanimitate– 20 de voturi ”pentru” 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind achiziționarea serviciilor juridice de asistență și 
reprezentare a Consiliului Local și a Municipiului Hunedoara în litigiul care face obiectul 
dosarului nr.1630/97/2013 la  Înalta  Curte de Casație și Justiție a României. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 277/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului, a planului urbanistic zonal şi regulamentul local de urbanism aferent pentru 
„Complex comercial” în localitatea Hunedoara, bulevardul Traian f.n., judeţul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 278/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sală d-nul primar Dan Bobouțanu. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea încadrării populației satelor ce aparțin 
municipiilor și orașelor în mediul rural, care va sta la baza aplicării noilor tarife de 
colectare, transport și depozitare a deșeurilor municipale și similare de către operatorul 
serviciului public de salubrizare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 279/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
98/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare.     

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
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D-na Maria Băloiu: 
”Este un reprezentant al spitalului? Am o singură întrebare, cu un răspuns 

tehnic. Este  un reprezentant aici?” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu este!” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Care este logica, temeiul, mobilul acestei mari frecvențe a schimbării 

organigramei spitalului, ultima dată am votat-o pe 29 Martie. Repet, nu contest nimic, ci 
am dreptul să aflu care e logica acestei frecvențe schimbării corpului spitalului, 
organigrama.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Am și uitat de când am votat-o.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”E rău dacă ați uitat.” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Sunt referate ale medicilor....” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Puteți vorbi cu argumente simple, stimate...” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”S-au schimbat....” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Să lăsăm pe președintele consiliului de administrație al spitalului să 

răspundă.” 
 
D-na Bianca Fărcaș: 
”Dacă îmi permiteți o să vă răspund eu în calitate de președinte al consiliului 

de administrație al spitalului. În momentul actual se fac modificări conform legii. În această 
ședință de consiliu, modificarea organigramei în cadrul spitalului municipal Hunedoara 
vizează Centrul de Transfuzii. Până în momentul actual nu a existat acest centru de 
transfuzii, de fapt el exista dar parțial în subordinea secției de Terapie Intensivă. Conform 
legii fiecare spital este obligat să aibă un compartiment separat de transfuzii. S-a găsit 
medicul care să răspundă de acest compartiment și ca atare era nevoie și de personal. De 
aceea este această modificare în organigrama spitalului.” 

 
D-na Maria Băloiu: 
”Vedeți că putem discuta tehnic? Vă mulțumesc!” 
 
D-na Bianca Fărcaș: 
”Cu drag!” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Iar colegului Palcău îi ofer un minut după ședința de consiliu, să discutăm 

tot tehnic. Vă mulțumesc!” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 280/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român 
în proprietatea publică a municipiului Hunedoara a unor terenuri în suprafață totală de 
183.621 mp, identificate în CF 4981/1 Hunedoara, nr. Topo 2170/232/7. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 281/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 282/2019 se aprobă în unanimitate. 
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     La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 283/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 80.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au sărbătorit sau 
vor sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 284/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Reabilitare sistem rutier în municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara, Străzile Ciocârliei, Mierlei, Parcului, Traian Vuia, Poștei, b-
dul Corvin, Zambilelor, Privighetorilor, Dorobanților și Ecaterina Varga” (proiectare – 
SF/DALI, PT, DTAC + execuție). 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
”Vreau să salut acest proiect de hotărâre în mod special și mă bucur foarte 

tare pentru că am ajuns să facem și străzile adiacente și acele zone care erau de un 
interes și importanță foarte veche respectiv, interiorul OM-ului, Traian Vuia, străzile din 
Ceangăi care din 1990 încoace le cerem și primim promisiuni de la fiecare administrație și 
sper ca în viitor să mergem mai departe cu celelalte străzi care mai necesită reparații în 
aceeași zonă. Acuma am acoperit cam 40% și din Ceangăi și mă bucur că pot să mă duc 
să discut acolo cu reprezentanții minorităților. Sper ca și Răcăștia până la anul viitor să se 
rezolve. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 285/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și 
a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și 
pentru Serviciile Publice fără personalitate juridică subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara.   

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 286/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 23/2014 privind darea în administrare către Unitatea de 
Asistență Medico - Socială a unor mijloace fixe și obiecte de inventar aflate în proprietatea 
municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 de voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate– 20 de voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 287/2019 se aprobă în unanimitate– 20 de voturi ”pentru” 
 
La punctul 16 al ordinii de zi. Diverse. 
 

D-na Daniela-Maria Logofătu : 
”Dau cuvântul doamnei consilier Băloiu.” 

 
D-na Maria Băloiu: 
”În urma discuției cu cetățenii și cu un număr de turiști care au mers la 

Casiana venind dinspre Prislop, propun meșarea Căminului Cultural din Zlaști, să-l 
acoperim cu o meșă, până când, prin Legea 215 vom vedea care e statutul. E așa un 
contrast între casele gospodărite, solide, îngrijite și acea ruină și facem un deserviciu 
municipiului și județului discutând cu turiștii din Vâlcea, Mehedinți, Caraș, care au fost la 
Casiana venind dinspre Prislop, să vedem dacă se poate?  

Doi: UAT-ul nostru să trimită o adresă ROMTELECOM- ului, de ce? Și să îmi 
spuneți unde greșesc! Solicit desființarea cabinelor telefonice, acelea vechi cu cartelă, 
unul este pe strada Avram Iancu, nr.16, cartierul meu, patrulaterul acela, vis-a-vis de 
Kaufland. Trimitem o adresă poștei, poșta ne va da un răspuns, dar sunt inutile.  

Trei: La intrare în Hunedoara, când vin turiștii dinspre Prislop către noi, 
Casiana spre pensiuni, literele de pe plăcuța Hunedoara, sunt deja degradate, nu mai ști 
ce e, solicit revopsirea, rescrierea acestor litere.  

Patru: Nu sunt de acord cu maniera sărbătoririi Zilelor municipiului nostru, nu 
doar contest, ci și pun ceva în loc. Propun să păstrăm parada portului popular, medieval, 
dar să venim și cu altceva, cu valorile noastre ale municipiului nostru. Gândesc câteva 
aspecte: unul ar fi întreceri sportive sau întreceri între cartiere sau, e părerea mea, și am 
dreptul să greșesc, în doi ani, mentalul colectiv se va schimba. În același timp, recunosc, o 
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familie cu mijloace materiale modeste, în care un membru are sub 75 de lei, se 
mulțumește trei seri, cu mici, bere și copilul la linghișpir, dar trebuie să schimbăm mentalul 
colectiv. E părerea mea, am dreptul să greșesc, vă mulțumesc că m-ați ascultat! 

Și încă două aspecte, ca bonusuri: Vă doresc ca părinți, să aveți sănătate și 
putere financiară, să vă susțineți copiii. E un bonus în ajunul anului școlar! Copiilor succes, 
reușite! Unii încep viața de licean, alții încep viața de student. 

Și încă un bonus, fiind în biroul managerial al Liceului Industrial 1, pe acea 
vreme, cu d-nul Ursu, era Lupu, Ursu și Mioara, Lupu- Director Adjuct Tehnic; Ursu-
Director Adjunct Învățământ și Mioara-Director cu Tineretul. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna Consilier, dacă permiteți, pentru că cunosc răspunsul la întrebări și 

să le dau în timp util toate adresele. 
Căminul cultural din Zlaști, acea clădire e proprietate privată, se și judecă de 

foarte mult timp, deci conform legii, nu poți interveni, cu o finanțare nici de un leu pentru o 
pavazare, aveți dreptate, chir am și discutat, cred că și domnul consilier Jitian dă din cap, 
dă din cap, e demult, e foarte încurcată cu retrocedări, cu, inclusiv cu o parte din stradă, 
dacă nu greșesc, e o nebunie întreagă.” 

 
D-nul Simion Jitian: 
”Vrea să pună barieră.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Așteptăm și noi cu interes, să vedem ce vor hotărî instanțele de judecată. 
Desființarea cabinelor telefonice. Să știți că și eu eram de părerea 

dumneavoastră, chiar am și făcut adresele astea, dar de curând  am văzut într-o delegație, 
cabine telefonice, puse la punct, evident că nu mai sunt funcționale, dar foarte mulți turiști 
făceau fotografii cu ele, pentru că vedeau ceva, ce copiii din ziua de astăzi nu mai văd, 
telefonul respectiv. Sigur, o să facem acea adresă, și să vedem pe unde mai sunt prin 
Hunedoara să le dezactivăm. 

Da, am înțeles ideea în Hunedoara, dinspre Prislop, da? Ok! 
Zilele Hunedoarei, să știți că am pus în aplicare, cred că ați mai zis treaba 

asta și data trecută, și am avut deja competiție pe cartier, competiție sportivă, la care au 
participat  opt zone ale orașului, nu? dacă nu greșesc, inclusiv din satele aparținătoare 
orașului Boș, Zlaști, Peștiș, și a  fost un succes deosebit. 
                  Tot în cadrul Zilelor Hunedoarei, parada portului popular, este cu ghilimele, o 
invenție a acestui consiliu local, din perioada dvs., am început să o facem, iar festivalului 
medieval a fost la prima ediție, este clar, că tot dumneavoastră vă aparține, dar putem să 
aducem îmbunătățiri, absolut, nici nu încape îndoială.” 
 
                     D-na Maria Băloiu: 
                    „ Dacă îmi permiteți, intervenția mea vizează banul, cheltuiala.” 
 
                      D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                  „Am asigurat competiției, cupe, medalii, diplome, arbitraj, au fost niște cheltuieli 
și acolo, iar în ceea ce privește școala, dumneavoastră ați asigurat prin vot, peste 500 de 
ghiozdane cu rechizite pentru copiii mai defavorizați, singura problemă este să începem cu 
bine școala în noul an, pe nouă septembrie. Mulțumesc!” 
 
                     D-na Daniela-Maria Logofătu: 
                    „D-nul Ardelean.” 
              
                     D-nul Daniel Ardelean: 
                  „ Mulțumesc d-na președintă! Am și eu, un număr de cinci puncte pe ordinea 
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de zi a diverselor. Am fost contactat de un cetățean care a cumpărat un apartament în  
Hunedoara, la etajul III, are probleme mari, pentru că nu poate să reabiliteze din cauza 
vecinului de la etajul IV, care nu vrea să vândă apartamentul, o parte distrusă aproape în 
întregime.... pentru el are valoare sentimentală. Ce poate să facă, din punct de vedere, 
legal? 
                La punctul doi, d-nule Primar, am înțeles că a fost la dumneavoastră, o delegație 
din Buituri pentru faimoasa stradă pe care stau și eu, Buituri. În zilele trecute, acum o 
săptămână, a fost un cilindru cu un concasor care a trecut pe strada respectivă, din punct 
de vedere personal, ar trebui să imputăm șoferului, drumul respectiv, pentru că nu a făcut 
nimic, numai a scuturat casele, dar acolo este problemă cu șanțurile care s-au făcut în 
urma ploilor din ultima vreme. Eu aș veni cu o soluție: resturile de la gropile din asfalt, 
formează un mix cu care s-ar putea umple acele gropi, pentru că zgura mai mică sau mai 
mare, va fi luată tot timpul de apă, dacă se pune un pic de resturi de asfalt și vine atunci 
concasorul ca să poată să așeze acele resturi, cred că s-ar putea rezolva problema. 
                     La punctul trei, știți că nu am fost foarte încântat de ideea de a face un parc 
de distracții în curtea Căminului cultural, el s-a făcut, este frecventa de 4-5 copii sub 10 ani 
pe care îi avem în zonă, că Buituri-ul nu mai este ce a fost. În jurul acestui parc au crescut 
niște bălării, de eu unul ca părinte dacă aș avea copil de 4-5 ani nu l-aș lăsa să se joace 
acolo singur, pentru că poate să mișune orice de la șobolani la șerpi, la alte minuni. 
Bălăriile sunt, puteți să mergeți, acum vin și alegerile.” 
 
                     D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                     „În partea spre cimitir?” 
 
                      D-nul Daniel Ardelean: 
                      „În partea spre stradă.” 
 
                       D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                       „În partea spre stradă, este chiar gard în gard.” 
 
                      D-nul Daniel Ardelean: 
                   „Gardul este plin de bălării la drum și partea spre cimitir la fel este, deci de jur 
împrejur e plin de bălării. Mai ales că vin acum alegerile, va trebui să luăm niște măsuri, că 
acolo e secție de votare și mă gândesc că n-o să rămână acele bălării. 
                   La punctul patru, tot așa, am fost sesizat de un vecin, el zice că vă cunoaște, 
că ați fost colegi, n-are importanță lucrul acesta. Știți că am încercat să facem un proiect 
de hotărâre pentru acea străduță dintre Bulevardul Traian și Strada Carpați care are 
limitare cu 3,5 tone. Nu s-a reușit această inițiativă, dar dumneavoastră ați confirmat faptul 
că, firmele din Hunedoara nu plătesc acea rovinieta sau acel...” 
 
                    D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                   „Așa este!” 
 
                     D-nul Daniel  Ardelean: 
                 „Așa este! Ghinionul colegului sau vecinului a fost că, a fost oprit de către poliție 
pe bucățica aia, el nu a oprit că nu l-a văzut, că a văzut târziu pe domnul de la Poliția 
Locală, a fost amendat și că nu a oprit și că a intrat pe restricție de 3,5 tone. A primit acasă 
amenda de 390 de lei, o am, dacă vreți vă fac poză. Nu a mai putut să o conteste că poșta 
a venit după o săptămână și nu mai era în termenul de contestație, și a rămas săracul cu 
390 lei mai puțin. Dumneavoastră, garantez că aveți în jurul lui vreo 10, cel puțin 10 voturi 
mai puțin, că asta e filmul.” 
 
                   D-nul Ion Bădin: 
                  „ Vi le dăm vouă!” 
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                    D-nul Daniel Ardelean: 
                   „Nu-i musai! 
                  La punctul cinci, așa cum eu întotdeauna mă plâng, am plâns și anul trecut, nu 
e nici o problemă, aș dori ca până data viitoare aparatul Primăriei să îmi prezinte un raport 
de venituri și cheltuieli pentru acele Zile ale Hunedoarei de 7 zile. A fost o săptămână în 
luna Iulie.” 
 
                     D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                     „Pe licitație! Ați votat pe licitație!” 
 
                     D-nul Daniel  Ardelean: 
                   „Bun! Am votat bugetul! Nu e problema de buget! Problema este să vedem și 
noi, unde au fost veniturile, unde au fost cheltuielile, la ce nivel. Am primit și anul trecut, 
deci nu e nici o problemă! Bun!” 
 
                      D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                     „Numai puțin! Ca să nu mai facem adrese acolo unde pot fi date răspunsurile, 
cu reabilitarea la ce spuneți dumneavoastră, îl rog pe vecinul dumneavoastră să vină în 
audiență și să discutăm, pentru că am mai discutat de nenumărate ori lucrurile astea, și 
putem să îi sfătuim, chiar dacă e zonă privată, putem să dăm și noi, niște răspunsuri. 
                  Da, a fost o delegație din Buituri, am și explicat, probabil că ați și fost informat. 
În momentul în care se va face de către societatea comercială APAPROD, canalizarea pe 
bucățica aceea de stradă, nu este vorba de toată strada Buituri, doar de o bucățică de 
stradă, evident că  noi deja pregătim subsecventul trei, ca să avem și bucățica aceea 
prinsă pentru asfaltare. Intervenim imediat!  Altfel, le-am explicat, cu tot respectul, nu se 
poate asfalta în condițiile în care nu ai făcut canalizare și apă, pentru că este clar, 
încălcare clară a legii dar până atunci, am convenit cu dânșii, să reabilităm drumul. 
Cilindrul compactor care a fost, nu a fost de la noi, nu știu ce căuta pe acolo... ei au fost 
miercuri și joi am trimis deja Direcția Tehnică la dânșii acolo, am luat un număr de telefon 
de la cineva din audiență ca să putem vorbi, să-mi arate exact ce dorește. Și luni 
intervenim prima dată cu piatră, cu exact ce trebuie, cu cilindru compactor, de data asta de 
la noi. 
                Locul de joacă de la Buituri, a fost insistent cerut de cei din zonă, sunt mulți 
copii, e adevărat că vin și de la blocuri și e adevărat că nu mențin curățenia în locurile de 
joacă, cum vedeți în tot orașul. Poliția locală patrulează și în zonă, în ultimul timp chiar 
cineva din Buituri dă des telefon la Poliție, pentru că au venit cu niște amenzi de acolo, 
este clar că a dat în timp util, și am și putut amenda pe cei care stau pe băncile alea 
frumoase, să mănânce semințe, beau bere, in fine, se joacă pe locurile de joacă pentru 
copii, cu îndeletnicirile astea, și prindem in program și cositul ierbii de acolo. 
                   Rovinieta, cu domnul respectiv, cred că a fost în cinci audiențe în care Poliția 
locala i-a explicat. Evident, noi am votat la momentul respectiv, care a fost chiar o inițiativă 
de a mea, în momentul respectiv, ca toți care dețin mijloace de transport peste 7,5 tone, 
toți cetățenii din municipiul Hunedoara, care sunt înregistrați la taxe și impozite să nu 
plătească, dar primesc un document de liberă trecere, pe care trebuie să-l prezinți când te 
oprește, că n-are de unde să știe Poliția Locală, că tu ai sau n-ai documentul, că ești sau 
nu ești din Hunedoara. I-am explicat și cetățeanului, că trebuia să oprească când, polițistul 
îți face semn. Că de aia e Poliție! A fost de trei ori, și acum a patra oară cu grupul de 
oameni, ..... Cunosc pe domnul respectiv, nu e nici o problemă, știu că vi s-a prezentat și 
dumneavoastră, adică n-aveți absolut nici măcar 1% din vină că vi s-a explicat cum a vrut 
el, nu cum e adevărul. L-am chemat pe domnul de la Poliția locală, i s-a explicat o dată. 
Dacă te opreai, trebuia să ai acel document, dacă n-ai acel document, n-are de unde să 
știe că mașina este înmatriculată sau nu, dacă nu prezinți documentul. Pentru că nu a 
oprit, i s-a luat numărul de la mașină și i s-a trimis acasă. Contestația se poate face în 15 
zile de la data poștei, de la data poștei, deci când ai primit-o acasă. Putea să o facă liniștit. 
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              Este clar, ca și pe dumneavoastră, dacă v-ar opri Poliția Română, de data 
aceasta, și dumneavoastră prezentați niște documente, adică nu spuneți că nu opriți!. Si 
pe urmă, dacă vi se dă o amendă că nu ați oprit la semnalul agentului de circulație, știți că, 
nu l-am văzut. Asta e legea! Deci, nu o dată, nu de două ori, nu de trei ori, de patru ori i s-
a explicat acest lucru. Eu, conform legii, sau indiferent cine, ca Primar, nu poate să 
anuleze un proces-verbal de contravenție, nu are dreptul legal. Dreptul legal al 
cetățeanului este de a-l contesta în instanță, în intervalul acela de 15 zile. 
                   Iar în ceea ce privește evenimentul desfășurat de Zilele Hunedoarei, vi se vor 
pune la dispoziție, evident, tot ce am însemnat, documentele cu privire la licitație, la firmă, 
la desfășurare și la cheltuieli. Mulțumesc!” 
  
                   D-na Daniela-Maria Logofătu : 
                   „Domnul Jitian!” 
 
                     D-nul Simion Jitian: 
               „Mulțumesc! Încep prin a întreba în parcurile orașului, curățenia, vorbesc de 
coșurile de gunoi, le face Salubprest sau BraiCăta? Ce am constatat! Fiind nepotul meu la 
mine, am mers în Parcul Corvin, bănuiesc că și în celelalte parcuri e la fel. Părerea mea, 
este că Parcul Corvinul, de două ori am fost, este un adevărat focar de infecție. Toate 
coșurile sunt pline, sunt vărsate pe dinafară, plin de gunoaie peste tot, prin iarbă și eu cred 
că dacă mergeți acum la ora aceasta, o să vedeți care este situația reală. Deci, nu pare 
deloc normal! Apoi, iarba părea necosită. Mai demult, în zona dinspre clădirea aceea, 
construită fără autorizație legală, fără să fie în legalitate, este ambrozie, plin de ambrozie! 
                     Leagănele de copii, o parte din ele nu mai au leagănul, este desfăcută sau 
ruptă sudura aceea și au rămas barele. Copiii se mai agață de bară se mai dau, dar se 
rănesc în acea sudură, care nu e finisată. Deci, nu se poate! Vă spun, arată groaznic! 
Dacă este de competența lui Salubprest, eu aș avea rugămintea să-i întreb! 
                       Acum, tot legat de coșul de gunoi, de aproape de o lună, de două ori, tot am 
anunțat că la intersecția dintre Gheorghe Lazăr și Caragiale există coș de gunoi, din acela, 
mare, frumos, fără fund, deci, tot timpul acolo gunoiul este sub coș. Coșul este numai așa 
ca formă. Văd că nu s-a făcut nimic. De aceea, eu am ridicat problemele acestea, care 
sunt minore, care n-ar trebui să ajungă la punctul Diverse, aici. Mie mi se pare că nu 
reacționează cei care sunt în Primărie, lucru care mi s-a întâmplat, vă spun sincer, și când 
am fost viceprimar. Le spuneam! Măi, trebuie făcut aia! Da, da se face!  A doua zi nu era 
făcut! Iar le spuneam, iar nu făceau! Până nu îi spuneam lui Schiau, în momentul când îi 
spuneam lui Schiau, nu trecea o jumătate de zi, se făcea! Pentru că le-a spus Primarul! 
Păi, dacă sunt niște lucruri care le observ, și le sesizez la cei din aparatul de specialitate, 
cred că ar trebui să intervină. Nu să vin cu asemenea probleme la dumneavoastră! 
                       Acum, legat de ambrozie. În cimitirul Gheorghe Lazăr, cred că este plantație 
de ambrozie, absolut peste tot este ambrozie. Am fost cu nepoții la Boș. Tot drumul până 
la Boș este plin de ambrozie, parcă e cultivată. Eu știu că anul trecut s-a cosit, este o 
cositoare, care cosește până în țeava de gaz și pe lângă. Acum este perioada în August- 
Septembrie, dacă semințele de la această plantă apucă să se înmulțească, va fi prăpăd! 
Anul viitor e dezastru! 
                   Am mers spre Retezat, până în intersecția cu Călan este plantație de ambrozie 
pe marginea drumului. Cred că e drum județean. De la ieșirea din Hațeg spre Caransebeș, 
plantație de ambrozie, pe toată marginea! Cred că e drum național! Legea legat de 
această plantă nu se respectă! Am ținut-o pe nora mea umflată două zile pentru că este 
sensibilă la ambrozie, ar trebui să ne gândim că sunt o mulțime de cetățeni care au alergie 
la această ambrozie. Trebuie să cumpere medicamente antialergenice, este starea 
aceasta de disconfort. 
                      La Castel. Din drumurile pe care le fac frecvent, aproape zilnic la Boș, cred 
că acum vreo trei săptămâni, am văzut persoană care cobora dinspre partea cu intersecția 
cu Răcăștie, a căzut din cauza acelor bolovani de la marginea drumului. Acolo, am mai 
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spus! Ar fi bine făcut un trotuar, așa e normal! Acuma, era și bărbatul cu copilul în brațe, 
dacă era la femeie in brațe copilul, cred că îl  împrăștia, pe acolo. 
 

D-nul Ciprian Palcău: 
”De la hotelul lui Hărău!” 
 
 D-nul Simion Jitian: 

                       ”Apropo, de gardul Castelului! Este Castel de renume mondial, și are gardul 
ca la cotețul de iepuri sau de găini, partea aceea, de sus. Nu se poate! Din banii care se 
încasează pe Castel!  
 

D-nul Ciprian Palcău: 
”Dar castelul acela vă place ce frumos este?” 
 
 D-nul Simion Jitian: 
”Eu discut despre altceva, dvs....discutați după ce trece punctul.” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”Așa ziceți de parcă...” 
 
D-nul Simion Jitian: 
”Nu mă întrerupeți!” 
 
D-nul Ciprian Palcău: 
”...și cu curățenia...că era mai bine când erați dvs.....” 
 
D-nul Simion Jitian: 
”...mie nu-mi place gardul acela de coteț de găini sau de iepuri. Nu se poate 

ca un Castel de renume mondial să arate așa. O spun de mai multe ori. Am înțeles că 
există un proiect, că se va face, dar când se face!? Au trecut trei ani din mandatul 
dumneavoastră, Domnule Primar! Văd oamenii care ies de la Castel, așteaptă grupul și 
stau proptiți, undeva la umbră, pe țeava aceea de gaz.  Am mai discutat și cu Sorin și cu 
Dan Bera, să intre în părculețul ăla care e la stradă, să se facă 2-3 alei, se pun cu 2-3 
băncuțe și coșuri de gunoi, undeva la umbră și omul stă acolo să își aștepte grupul. Deci, 
e destul de penibil să stea proptiți pe gardul de beton și țeava de gaz. Au fost perioade 
când erau aproape 200 de autovehicule, în perioade de vârf de la Castel. Cel care pleacă, 
de aici, din punctul acesta de vedere, nu pleacă cu o părere prea bună. Domnule, e 
frumos castelul, extraordinar! Dar, e o nenorocire să ajungi acolo să îți parchezi mașina! Ar 
trebui, pentru că avem loc acolo, să facem o parcare a Primăriei, nu mai concesionăm la X 
sau Y, încasăm noi banii și să fie niște condiții civilizate. Cu barieră, cu taxare în funcție de 
timpul cât staționează. Deci, nu e mare lucru! E loc drept și se poate face cu un minim 
efort. Vă mulțumesc!” 
 
                 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
              „Mulțumesc domnul consilier! Da, o să verificăm și problema aceasta cu 
ambrozia, aveți dreptate, am și început de altfel, dar o să le cerem celor de la Salub, că tot 
i-ați certat aici, in continuu pe ei, o să le și atrag atenția, că aveți o părere foarte, foarte 
proastă, despre modul în care e condusă societatea și activitatea lor și ar fi bine să își 
vadă de treabă. Am înțeles! Că nu e curat orașul, cimitire, ambrozie, îi drum, toate țin de 
ei. În momentul în care termin ședința îl voi chema pe director la mine, și îi voi transmite 
personal tot ce ați zis despre asta, pentru că aveți perfectă dreptate și să lase orice alte 
lucrări care mai sunt cerute de anumiți consilieri, să se ocupe exact de asta. 
              Știți cum îi, ei sunt buni, când îi rugăm să meargă într-un anumit loc anume, și să 
facă repede, în rest sunt răi, că era mai bine înainte, d-le profesor, ca acesta e deranjul 
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mai mare. Evident, observațiile dumneavoastră sunt pertinente.” 
       
                     D-nul Simion Jitean: 
                  „Numai puțin, d-le primar. El îmi spune: eu fac, mă duc unde mi se spune, dacă 
îi spuneți merge! 
                   Și am uitat ceva, tot pe drumul spre Boș,  cred că de nu știu câte ori și domnul 
părinte a spus, mai sunt crengile, sunt zone în care tufișurile ocupă jumătate din bandă. 
De anul trecut ați spus, da! Intrăm și acolo! E drept că a fost perioada de la început de an 
cu foarte multe ploi, de nu mai răzbeau cu tunsul, dar acum...” 
 
                      D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
                  „D-le profesor, vă asigur că nu am interpretat nici cum. Cositul în Parcul Corvin, 
ca și în toate parcurile se face de societatea comercială cu capital integral de stat, și nu 
privat, a Primăriei, iar dacă nu și-au făcut treaba, o să mă uit pe situațiile de lucrări. Am să 
îi chem la mine când se termină ședința și o să le atrag atenția. 
                      Golitul coșurilor de gunoi, nu doar din Parcul Corvin, ci din toate parcurile, se 
face tot de către ei. Și dacă nu sunt golite la timp, da, vor avea o problemă! Nu am zis că 
nu aveți dreptate. Totodată și locuri de joacă pentru copii, sigur observația e că unii dintre 
cetățeni, le distrug în așa hal de nu mai ști ce să faci. Eu le repar în continuare, dar să știți 
că atunci când dau comenzi să le reparăm, nu mai asfaltăm un trotuar, nu o să mai facem 
gardul nu știu unde, pentru că banii se duc acolo, și se duc și pe anumite lucrări, din cauză 
că le distrugem, și noi suntem vinovați și alții că nu reușim să-i prindem la timp. 
                  Cimitirul Gheorghe Apostol, cred că toate, deci, trebuie să facem adrese, 
domnule secretar, pentru că asta cu  ambrozia, chiar e o problemă, nu e doar așa.” 
 
                        D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
                      „Este o comisie constituită la nivel de primărie!” 
 
                        D-nul Simion Jitean: 
                       „Cu 7 lei am erbicidat 10 metri pătrați.” 
 
                         D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
                         „S-a intervenit chiar săptămâna trecută pe Vlahuță tot așa cu ambrozia. O 
să le transmitem și se va interveni.” 
 
                         D-nul primar Dan Bobouțanu: 
                     ”Problemele de la Castel. Vreau să vă asigur că tot timpul a fost în atenția 
noastră, și nu este întâmplător, când în trei ani de zile, reușești prin evenimentele pe care 
dumneavoastră le-ați votat, prin ceea ce a creat acest Consiliu Local, mă rog, la inițiativa 
mea, dar fără dumneavoastră, nu se poate, nu pot fi votate,  toți la un loc, am reușit să 
aducem un număr de turiști, probabil la o cifră pe care nimeni nu credea că va fi atinsă, 
cred că o să atingem 400.000 și sunt convins ca dintre ei sunt unii, care sunt nemulțumiți. 
Și noi am mai fost în străinătate și am fost nemulțumiți, de prețul foarte mare la bilet În 
Austria la Salzburg sau mai știu eu, în altă parte. Și faptul că, am stat la o coadă 
interminabilă în soare, ca să luăm bilet, și nu am intrat atunci, am intrat după 2 ore. Mi-a 
ghidajul audio, pe care vrem să-l implementăm și la noi, dar am stat 2 ore ca să intru, 
după ce mi-am luat bilet. Deci, cred că din punctul meu  de vedere, totuși, suntem avansați 
față de alții dar asta nu ne scuză că nu am schimbat gardul. Acum, noi am lucrat într-
adevăr la proiect, și la tot ce înseamnă astea, știți că tot vin pe ordinea de zi, se schimbă 
listele de investiții, modificăm lucrurile acestea, dar e timp, e procedură. Ați fost viceprimar. 
Nu mai sunt procedurile de atunci! Atunci puteai să vi, să zici și acuma faceți, mâine! Nu 
mai merge! Uitați-vă la licitațiile pentru reabilitarea sistemului rutier, cum ar fi, cât durează! 
Facem gardul, facem și parcarea! Am identificat terenul! Facem parcarea, exact cum ați 
zis și totodată și în jurul acelui pom, cred că Sorin a și venit cu o schiță. Facem o bancă 
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mare, încercăm să punem lucrurile la punct. Sistemul de turnicheți este care l-ați aprobat, 
chiar dacă a stârnit reacții la început, dar vreau să vă zic că este esențial pentru a 
contabiliza biletele. Nu știu, dacă vor veni mai mulți sau vom număra mai atenți.  Eu sper 
să aducem în continuare îmbunătățiri zonei din jurul Castelului, inclusiv cu trotuarul, da, 
așa este, corect! Trebuie trotuar, acolo, trebuie făcut pentru că nu ai unde să te ferești de 
mașini, și este multă lume. Am observat! Cred că, am răspuns la toate! Nu vreau să vă zic 
că aveți ceva cu cei de la Salub, dar chiar ei se ocupă de lucrurile astea! Poate nu o să le 
cadă bine când o să audă, dar își dau interesul. Știți cât de mult se cosește! Pentru că 
zilnic, încercăm să menținem informația și să arătăm! Mulțumesc!” 

 
D-na Daniela-Maria Logofătu: 
”Dau cuvântul domnului consilier Scurtu.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Mulțumesc doamna președinte. Văd că au fost tensiuni și să mai glumim un 

pic. Domnule primar dați-mi voie să vă aduc cele mai profunde, calde și tovărășești 
felicitări pentru realegerea la al câtelea Congres. Aduc aceste omagii deoarece dragi 
tovarăși, în calitate de dizident nu am fost invitat pentru a nu întina unanimitatea realegerii 
dumneavoastră. Vă doresc multă putere de muncă, multe realizări și să lăsăm glumele, ar 
trebui să trecem la lucruri serioase.  

Am patru puncte pe odinea de zi astăzi. Vă rog frumos să îmi spuneți 
unitatea de măsură a Primăriei, cotul, palma, stânjenul sau pasul? Pentru că din ce am 
văzut eu zonele verzi sunt măsurate cu pasul, sunt luate la picior. De ce spun asta!? Am 
discutat cu un domn, l-am întrebat pe respectivul și era cu un carnețel și măsura la pas. 
Vreau să vă întreb, când vom pune pe site-ul Primăriei Registrul Zonelor Verzi? Pentru că 
de ani de zile știm foarte bine, în Micro 4 de exemplu, are atâția metri pătrați de zonă 
verde, Micro 3, ar trebui să știm de ani de zile, să avem un registru al zonelor verzi și să 
putem face plata către SalubPrest în condiții normale, zic eu, nu măsurate la pas.  

Punctul doi, vreau să aduc în discuție o problemă, vreau să vă întreb în baza 
cărei legi nu acordați dreptul de a instala patru umbrele pe zona pietonală, la fel cum ați 
acordat și celorlalți operatori economici? Aici este vorba de pizzeria Derna, a depus la 
C.I.C., centrul de informare cetățeni, o cerere pentru terasă. Nu știu ce se întâmplă, de nu 
se dă, autorizația de funcționare pe restaurant-pizzerie, pe locație, și li se dă un contract 
de utilizare, este foarte simplu, nu trebuie să treacă prin Consiliul Local, doar un contract 
de utilizare pentru respectivul.  

Doresc să discut despre Clubul Sportiv. Din câte am văzut C.S. Hunedoara 
are un buget de 15 miliarde de cheltuit până astăzi, bineînțeles nu ajung și pe urmă vor 
urma rectificări pentru trimestrul 4, până în Decembrie. Vreau să discut, eu cred că sunt 
foarte mulți bani pentru ceea ce s-a întâmplat în campionatul trecut cu această echipă. De 
ce spun asta? Pentru că vechea echipă avea un buget de 13 miliarde Lei, dintre care 5 
miliarde era de la Primăria Municipiului Hunedoara și 8 miliarde de la Consiliul Județean 
pe Legea 350, bineînțeles era o echipă drept privat, noi acum avem o echipă de drept 
public , nu putem sa luăm pe Legea 350. Domnule primar, sunt în consiliul de administrație 
la C.S. Hunedoara din partea Consiliului Local de la începutul mandatului 
dumneavoastră.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
,,Nu prea ai mai venit la ședințe!” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Vă povestesc numai să mă lăsați, să nu mă întrerupeți. În tot acest timp am 

încercat să vin cu propuneri și aș dori să vă reamintesc foarte multe domnule Bădin. Știți și 
dumneavoastră cele care le-am propus în consiliul de administrație, acoperirea celor două 
terenuri cu gazon sintetic, am discutat despre refacerea terenului de la fostul Tineretu, am 
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discutat de un program de antrenament al juniorilor în incinta balonului pe timp friguros, v-
am rugat să activați ramura de atletism in cadrul clubului C.S. Hunedoara dar nu ați făcut-
o. Domnule Bădin, în data de 09.04 la solicitarea domnului Primar, s-a întrunit consiliul de 
administrație, din câte îmi aduc aminte, dar fără ca eu să fiu anunțat, fără să mi se aducă 
la cunoștință despre ce s-a discutat în cadrul acelei ședințe, vă și aduc aminte, am aflat 
din ziare că Mircea Nică a demisionat. Deci, fiind în consiliu de administrație, nu cred că 
mi se pare normal să aflu din ziare acest lucru. Am ajuns la concluzia că ideile și votul meu 
nu contează și vreau să vă prezint demisia mea din consiliul de administrație la C.S. 
Hunedoara. Mulțumesc. ” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, domnule secretar haideți să-i explicăm domnului consilier Scurtu și 

întregului Consiliu Local povestea cu pizzeria Derna, spuneți dumneavoastră exact despre 
cadrul legal, că acest trafic de influență de către pizzeria Derna nu se face doar prin 
domnul consilier Scurtu, dar și prin alți domni, evident. Iar între supărarea domnului Scurtu 
și a domnului de la pizzeria Derna și respectarea legii, noi respectăm legea. Fără nicio 
supărare, vă rog explicați încă o dată, dar bine pentru toată lumea de data asta.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Pentru a lămurii situația, acel domn cu societatea pe care o deținea, din anul 

2013 ocupă acel teren în mod abuziv. Nu mai are contract cu Municipiul Hunedoara, nu 
mai plătește. Acea societate este în insolvență, în lichidare și suntem într-un litigiu. Am 
făcut adrese lichidatorului, pentru a-i lua acea terasă, ocupă în mod abuziv. Eu nu cred că 
faceți lobby pentru cineva care încalcă legea.” 
 

D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Dacă mă scuzați, pot să intervin? Eu nu doresc să discut despre terasa cea 

roșie, din fier, care o are, deci nu discut despre terasă. Cei de pe pietonală au două 
contracte, toți agenții economici au două contracte, în mare parte. Eu discut de ce i s-a dat 
autorizație pe restaurant. ” 

 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Acolo era legal, unde e legal, unde nu e, nu e. Haideți că nu v-a spus nici el 

tot adevărul.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Atât timp ...” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu are dreptul de utilizare, patru umbrele după terasa lui, cum au și ceilalți?” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu, atât timp cât suntem într-un litigiu cu dânsul.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Din câte am înțeles, firma veche, cu dânsa aveți litigiu, nu cu firma nouă.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Până nu se eliberează acel spațiu, acea terasă, până nu își va face ordine.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Eu înțeleg că dumneavoastră l-ați dat în judecată, firma veche, discutăm de 

firma nouă i-ați dat autorizație de funcționare pe firma nouă. De ce nu încercăm să luăm la 
contracte de utilizare, să luăm banii lună de lună?”  



25 

 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cum să luăm banii de la cineva care nu a plătit? Ați semnat dumneavoastră 

vreo hârtie? Știți că are datorii la bugetul local și ce spune instanța? Cine a venit să 
semneze?” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Eu nu vreau să mă bag, dar este altă firmă.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, nu aveți toate informațiile, pot să vă spun că acolo a fost 

și poliția economică, s-au confiscat bani, nu este cu toate în regulă. ”  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Asta v-a zis? ” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu mă interesează. Eu vorbesc despre o simplă autorizație din contractul de 

utilizare și nu cred că mi se pare normal să oprim. De acum doi ani de zile, din câte îmi 
aduc aminte domnule primar, tot spuneam lucrurile astea și în ședință de Consiliu Local.” 

 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”V-a zis că a fost controlat de poliția economică?”  
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Dar nu trebuie sa îmi spună. Dar credeți că numai el?” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”El a fost în audiență, vi s-a spus ce i s-a transmis?” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 
audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 

D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Cu tot respectul pentru dumneavoastră, dar cred că dumneavoastră nu 

înțelegeți ce vă spun.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Înțeleg foarte bine”. 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Acolo există o terasă, nu pot să îi dau.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Terasa este a firmei vechi.”  
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Până când nu eliberează firma veche acel teren, eu nu pot sa îi dau...” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Și de ce i-ați dat autorizație? Ok, am înțeles.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu am dat, am autorizat doar restaurantul. Cum va circula cu tăvile pe lângă 

terasa cealaltă care o să o demoleze?” 
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D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Cum circulă și toată lumea de lângă.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, nu îndeplinește condițiile legale. În momentul acesta, 

dumneavoastră nu aveți toate informațiile și interveniți si faceți trafic de influență pentru un 
om care nu respectă legea sau lobby.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Domnule secretar, știți bine că acum doi ani de zile am mai adus în discuție 

acest subiect, și nu numai dânsul este, dar nu vreau ca să nu-i dau șansa, deci am 
discutat foarte clar.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Eu îi dau șansa legală, noi nu ne jucăm la loterie sau Barbut la colțul 

blocului. Îi dau șansa legală, să își demoleze terasa, intră în legalitate...” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu are cum să își demoleze dânsul terasa, este altă firmă acolo și a dat în 

judecată.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Tot a lui este.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu pot să îi dau pentru că acel teren este ocupat în mod abuziv. O 

demolează și se poate intra în legalitate, dar să își demoleze.” 
 
D-na Nicoleta Olariu : 
”Fără să demoleze se poate?” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu se poate și nici nu mai corespunde din punct de vedere urbanistic acea 

terasă, inclusiv autorizația de construire i-a încetat, a expirat odată cu acel teren. Dar, vă 
repet încă o dată acel cetățean din 2012 a stat acolo fără să plătească un leu.”  

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Și de ce nu când am discutat acum doi ani, de ce nu s-au făcut controalele 

respective?” 
 

D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”S-au făcut.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Să știți că mai sunt în astfel de situații.” 
 
D-nul Daniel Ardelean: 
”Cum îi dați autorizație de funcționare, dacă e ilegal acolo?” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”I-am dat spațiului particular, nu pe terasă, cu terasa suntem în demolare.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Stați numai puțin, dacă este o problemă atât de importantă și se pun mai 
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multe întrebări, haideți să facem o informare scrisă, exact cu suma care îi datorată 
bugetului local, cu faptul că nu-l interesează ce i se spune, cu faptul că menține terasa, că 
suntem într-un proces pentru demolare, pentru că putea să o demoleze de comun acord și 
imediat se reglau lucrurile. Nu îl interesează absolut nimic, cu faptul că face trafic de 
influență la diferiți oameni politici și din stânga și din dreapta, ca să fie treaba treabă. Vă 
promit că la următoarea ședință ordinară veți avea pe ordinea de zi tot, de la momentul la 
care trece de pe o societate pe altă societate, te doare mintea ce e acolo, la nivelul 
datoriilor, la influența....... că la Consiliul Local când pui problema așa. Adică, tu vii în 
ședințe, în audiențe, exprimi un punct de vedere, tu investitor sau tu antreprenor, ți se dă 
răspunsul, că nu are nimeni nimic, încă din contră vrem să aducem bani, dar tu reușești să 
te duci la un consilier, la unul politic din stânga, la altul politic din dreapta și la unul din 
centru, înseamnă că este un interes ascuns și atunci vrem să scoatem la iveală interesul 
ascuns, că prea mult se discută pe tema asta. Domnul profesor a discutat despre 
probleme punctuale ale orașului, dumneavoastră la fel. Uite cum ajungem noi să discutăm 
despre o problemă a cuiva care are datorii la bugetul local. Haideți să facem o informare 
scrisă, hai să punem tot și să punem și numărul de dosar, bine?” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Facem și informare, dar rugămintea mea este când vine acest cetățean la 

dumneavoastră, să solicitați să vă spună tot adevărul nu jumătăți de măsură pentru că o 
să fiți puși dumneavoastră în situații penibile, de a susține pe cineva care este pe lângă.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Și nici măcar nu puteți să fiți vinovați de ceea ce susțineți 100%, pentru că 

de fapt nu se spune tot adevărul. Domnule, există audiență, vino la audiență împreună cu 
el, de exemplu. Hai să spunem tot, măcar să nu fiți folosiți.”  

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Mai am ceva de adresat.” 
 

D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Poftiți.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Domnilor colegi consilieri, doresc să vă supun atenției un fapt ce îl consider 

imoral. De aproape opt ani de zile sunt prieten cu un om simplu, dar harnic ajuns între timp  
angajat al Primăriei,  unde s-a impus ca un model onest, respectat de colegi și apreciat de 
dumneavoastră. Acest om are din păcate un mare neajuns, așa precum am spus, este 
prietenul meu, vine la mine în casă, mergem împreună în concedii, petrecem timp de 
calitate, fără a vorbi de profesie sau muncă. Ei bine, pentru acest fapt, domnul primar a 
considerat că poate intervenii în relația noastră de prietenie, că o poate pune la încercare, 
că poate crea obreje acolo unde nu există doar respect pentru caracter și nici de cum 
interese meschine. Ca să fiu mai clar, după ce ne-am întors din concediu, în urmă cu două 
săptămâni, prietenul meu a primit în lucru dosarul meu, cel în care Primăria mă dă în 
judecată pentru a-mi dărâma acel perete, acea nișă despre care s-a discutat. Precizez că 
procesul e pe rol din luna Mai, altcineva s-a ocupat până acum de el, iar peste două 
săptămâni am o nouă înfățișare la judecătorie. Mă întreb, ce te poate determina ca șef, să 
pui doi prieteni, unul împotriva celuilalt? Ce te poate face să îi dai subalternului tău un 
dosar pe care nu a lucrat și în cel mai scurt timp va ajunge în dezbaterea completului de 
judecată? Cred că cineva, oricât ar fi de competent, poate să pregătească un asemenea 
dosar? Sau, de fapt se pregătește o mârșavă acțiune de marketing politic prin care dacă 
Primăria pierde procesul, să fie scos vinovat prietenul meu, pe motiv că a făcut-o 
intenționat? Domnule primar, nu am crezut să văd vreodată cât de jos puteți coborî, dar 
legătura dintre mine și angajatul dumneavoastră, nu o veți putea rupe și chiar mai mult, vă 
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declar de pe acum că vom continua să ne vedem indiferent de deznodământul procesului. 
Vă doresc tot binele din lume și nu cred că merita asta.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Îmi cer scuze, numai puțin și pe urmă reluăm, îmi cer scuze dar nu din punct 

de vedere al Consiliului Local. La toate partidele, gata ajunge, că ați vorbit încă ați mai și 
intervenit, lăsăm pe toate, hai să răspundem! La toate partidele există supărări personale 
și dacă prinzi loc în Consiliul Local, poți să ți-l exprimi. Eu nici nu dau pe nimeni afară, nici 
nu angajez, în schimb am foarte mulți șefi care iau ei deciziile. Eu cred că ceea ce 
explicam, că nu am înțeles mare lucru, poate fi explicat de domnul secretar, că vorbea 
ceva de un dosar. Te rog domnul secretar, acum dacă tot suntem la dezbateri pe diverse.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Deși nu am crezut că vom ajunge cu nivelul discuției atât de jos încât să ne 

intereseze la cine repartizăm dosarele. Atât timp cât sunt secretar și am subalterni, nu voi 
permite niciodată nimănui, nici domnul Primar nu intervine la acele dosare, cine se duce, 
juristul care se duce are libertate deplină. Totodată, așa cum ați spus dumneavoastră, 
despre prietenul dumneavoastră, este un bun profesionist și consider că el poate să 
meargă la acel proces, să ne reprezinte, în bune condiții. Totodată, cât ați fost 
dumneavoastră în concediu, vă readuc aminte că s-au făcut două angajări la oficiul juridic 
și automat s-a făcut o redistribuire a dosarelor. S-au luat dosarele de la cei doi oameni 
care le aveau și s-au împărțit la toți. Nu cred că vă puteți permite și nici nu vă voi permite 
vreodată în calitatea dumneavoastră de consilier să interveniți la cine repartizez dosarele, 
chiar vă atrag atenția respectuos că ceea ce faceți dumneavoastră treceți puțin de cadrul 
legal. Nu putem pune la îndoială, nu faceți altceva acum, dumneavoastră prin atitudinea 
pe care o aveți, decât să îi faceți un deserviciu acelui coleg, care da este un bun 
profesionist. Lăsați prietenia în timpul liber, și el își face serviciul în bune condiții.”  

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Știți că nu mai poate să vină la mine să bea o bere ? Că nu mai are voie.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 
audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
D-na Danilea-Maria Logofătu: 
”Vă rog să continuați discuția după ședința. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Îmi pare rău acuma stați până terminați procesul și nu mai beți o bere în 

public, pentru că atunci atrageți atenția.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 

audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”D-le primar, d-lor consilieri am una caldă, una rece. Vreau să mulțumesc, 

consiliului local și d-lui primar că am o satisfacție personală, nu știu câți dintre dvs. știți că 
eu sunt cetățean austriac și am fost plecat vre-o 14 ani din țară după care am revenit. În 
vara aceasta au venit foarte mulți foști locuitori ai orașului, au venit în perioada de vacanță 
înapoi și vreau să vă spun că unii dintre ei au fost mulțumiți, au avut o mulțumire că s-a 
mai schimbat ceva, se mai face ceva, se organizează ceva. Un sentiment bun, și trebuie 
să mulțumim d-lui primar și consiliului pentru aceste lucruri care s-au organizat, activități 
culturale, festivaluri și așa mai departe. Vreau să mai fac o remarcă. Unul dintre 
festivalurile care mie mi-au plăcut cel mai mult, și vreau să mulțumesc familiei Dobondi 
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Simona și Alexandru, care au organizat acest festival Stradivarius, vreau să înțelegeți că 
din punctul meu de vedere, să vezi un Stradivarius în Hunedoara, credeți-mă pe 
cuvânt...așa la operă prin Viena sau prin altă parte, dar în Hunedoara să privești un 
Stradivarius de la câțiva metri este foarte greu. Și cred că acești oameni au venit aici doar 
din prietenia pe care o au cu această familie. La fel și Marian Petrescu este un câștigător 
al premiului Grammy, nu l-am fi putut asculta în Hunedoara, oamenii aceștia cântă pe bani 
de nu vă puteți închipui, deci oamenii aceștia cântă pe bani de nu vă puteți închipui, păcat 
că nu a fost atât de multă lume acolo. Astea au fost cele bune. 

Am o soluție pentru intrarea în oraș cu camioanele. D-le primar dvs. ați vorbit 
foarte frumos, ne-ați spus că trebuie să venim la primărie, luat pentru cei care lucreză și 
așa mai departe. Eu nu vreau să spun la nimeni, v-aș chema la mine v-aș da 40 de tone, 
v-aș pune la intrare în oraș, să nu cunoașteți limba, sunt oameni care vin din altă țară, 
care vin și încarcă-descarcă în Hunedoara pentru că avem firme care fac comerț cu 
diferite produse, vin tot felul de camioane în orașul acesta. Știți cât poate fi de greu pentru 
o firmă să obțină acea autorizație? Nu vreau să intru în detalii. Gândiți-vă că nu avem 
parcare la intrare în oraș, cum face? Unde se duce? Nu știe limba, este greu, nu vă puteți 
închipui. Aceste probleme au fost pe vremuri și cunosc foarte bine fiind transportator, în 
București. În București nu se poate intra, s-a reglementat la un moment dat, din greșeli se 
învață. 

Soluția mea ar fi ca la toate aceste interdicții de circulație să fie montată o 
tăbliță adițională prin care se spune ”cu excepția riveranilor” și ”cu excepția încărcării-
descărcării”, se poate vedea din documente, este o scrisoare de trăsură și se vede clar 
sau aviz de însoțire a mărfii, are treabă acolo sau nu are treabă. Avem o grămadă de firme 
pe Carpați, eu mă duc să-mi fac I.T.P.-urile pe Carpați. Trebuie să vin de fiecare dată la 
primărie să scot autorizație pentru a mă duce să-mi fac I.T.P.. Și așa avem puțini oameni 
de afaceri în Hunedoara, care se chinuie că au lipsă de personal și multe probleme sunt, 
care plătesc bani la bugetul local. Bani de care noi dispunem și aprobăm aici ridicând 
mâna. 

Cred că aceste probleme se pot rezolva foarte simplu. Din câte știu eu, nu 
sunt însă foarte sigur, știu că nu în timpul mandatului dvs. dar cred că a fost o hotărâre 
judecătorească prin care taxa pe orașul Hunedoara a fost declarată ilegală, datorită 
faptului că se face discriminare între cei care locuiesc și cei care vin din altă parte. Eu, cel 
puțin așa am citit într-o revistă a transportatorilor, dar nu o mai găsesc și nu sunt sigur și 
nu vreau să vorbesc prostii aici. 

O altă problemă, o recomandare în o mai bună gestionare de cheltuire a 
banului public, având în vedere că populația din Hunedoara scade în continuu. Noi aici 
creștem salariile, firma mea preferată TransPrest văd că are cheltuieli de la lună la lună tot 
mai mari, ne jucăm aici, ridicăm mâna, hai să votăm cheltuieli. Eu vă spun încă o dată că 
sunt firme care se descurcă cu un personal mult mai mare, cu mult mai multe utilaje, cu 
mult  mai puțini bani. Nu vreau să mă apuc acuma să caut ...cum spun cei de la finanțe, o 
mai mare responsabilitate în cheltuirea banului public. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă îmi permiteți. Văd că unii consilieri au părăsit sala. Într-adevăr ceea ce 

a făcut d-nul Dobondi nu este la prima ediție, este la a doua, a dat curs cererii consiliului 
local și a primăriei Hunedoara și este de apreciat. I-am zis că ar trebui ca anul viitor să 
includem acest festival pe care dânsul îl gestionează, în calendarul nostru de evenimente, 
îi dăm caracter oficial, este ceva deosebit. Ne pare rău că nu merg oamneii dar cei care 
doresc pot să meargă, nu cred că au fost biletele scumpe. 

 În ceea ce privește taxa de tonaj, eu am spus, există peste tot în lume. Și 
șoferii români din Austria care nu știu limba germană se descurcă fără nici o problemă.” 
 

D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Menționez, există aproape peste tot în lume de acord cu dvs.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Există peste tot în lume.” 
 

D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Nu, aproape peste tot.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Există peste tot în lumea civilizată și are și un argument. În momentul în 

care cerem să se repare o anumită stradă care a fost făcută de curând și ști că traficul 
greu dă peste cap aceste străzi, m-am referit la podul de la intrare. Podul de la intrare, iar 
am chemat firma fiind în garanție, am avut discuții și mi s-a arătat clar cu expertiză, din 
cauza traficului greu, nu din altă cauză. Chiar ei ne-au cerut să deviem traficul greu prin 
Eco Sid sau cel puțin pe cei care sunt cu zgură. Din această taxă de tonaj, trebuie să știți 
că asta facem, reparăm acolo unde nu avem ce să facem. Riveranii, ceea ce spuneți dvs. 
și mă miră, pentru că dacă sunteți din Hunedoara și mergeți să faceți I.T.P.-ul, dvs. aveți 
mașinile înmatriculate pe Hunedoara, plătiți aici impozit, nu trebuie să plătiți.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Eu personal nu am avut probleme.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă ați plătit, sunt convins că sunt înmatriculate pe municipiul Hunedoara, 

sunteți consilier local din Hunedoara, cetățean al municipiului Hunedoara. O să verific 
actele, acuma de ce ați plătit? Înseamnă că este o problemă. Este o greșeală clar.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Nu am plătit, d-le primar, eu personal pentru mașinile înmatriculate pe 

Hunedoara nu am plătit.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Deci nu ați plătit!” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Eu nu fac lobby pentru mine că am plătit sau nu am plătit. Eu spuneam că 

se poate rezolva problema aceasta cu intratul în oraș, eu nu spun să suspendăm taxa.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă aveți o idee în care nu suspendăm taxa față de alții, vă aștept să 

discutăm noi doi să vedem cum facem proiectul.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Pentru benzinăriile care sunt la intrare în oraș trebuiesc puse la dispoziție 

tichete care pot fi cumpărate de oricine fără nici o problemă.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Se trimit și SMS-uri dar probabil că e bună ideea cealaltă cu limba engleză.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Asta e una la mână, doi la mână, pentru tăblițe adiționale, înțelege și cel 

care nu știe, dacă plătește sau nu.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”De acord!” 
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D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Dau un exemplu. Pe Carpați sunt firme...îi omorâm pe oamenii aceia. Au 

angajați, plătesc impozite, vă dați seama câți oameni, câte nemulțumiri. Dacă de fiecare 
dată vine, stă poliția locală îl amendează pe unul și pe altul...” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Omul trebuie să-și plătească taxa, nu se poate altfel.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Înțeleg perfect.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Taxa nu e a dvs. nici a mea, nici un consilier nu o duce acasă, este în 

bugetul primăriei, e o taxă care vine la bugetul primăriei.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Eu am propus doar simplificarea lucrurilor.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cu asta sunt de acord. Am mai discutat și cu I.T-știi că au fost probleme cu 

SMS-urile, cei de la telefonia mobilă nu acceptau, s-a făcut un parteneriat cu ei. Cu tăblița 
și în altă limbă, sigur.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Nu în altă limbă, în limba română, o tăbliță adițională. Este foarte greu să pui 

o tăbliță adițională? ”Cu excepția riveranilor” și ”încărcare-descărcare”, și pentru restul se 
plătește taxa normal.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Se poate discuta, mai ales că nu e ceva foarte complicat iar o hotărâre 

judecătorească nu există, vă asigur de asta.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”O să mă mai informez.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Și nici nu cred că vreți să diminuați bugetul local, știți că peste tot în țară și 

în străinătate plătim când intrăm. Cealaltă problemă, cu drag vă stau la dispoziție 
săptămâna viitoare, cu șefa de la compartimentul de I.T. care se ocupă de problema asta.” 

 
D-nul Radu Giurgiu: 
”Bună ziua d-le primar, bună ziua d-lor consilieri! Prima întrebare, mă repet, 

cred că a pus-o și d-nul Scurtu, motivul pentru care se întârzie de 2 ani și jumătate 
publicarea Registrului Zonelor Verzi?” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O secundă! Văd că nu sunt toți consilierii. Vreau să mulțumesc întregului 

consiliu local pentru că s-a epuizat lista vorbitorilor cu consilierii locali, pentru modul în 
care s-a desfășurat această ședință mai ales că azi sărbătorim ceva important pentru 
municipiul Hunedoara, 30 august 1265, așa cum scrie și la intrarea în zona pietonală, este 
atestat documentar localitatea noastră, se împlinesc 754 de ani. O felicit și pe d-na 
președintă pentru cum a gestionat ședința consiliului local. Vom face acele adrese 
împreună cu d-nul secretar și totodată d-nul consilier de la PER vă aștept săptămâna 
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viitoare să discutăm exact, să punem pe hârtie, să facem proiect dacă este nevoie, dacă 
nu este nevoie să simplificăm ceea ce ași spus. Mulțumesc!” 

 
D-nul Radu Giurgiu: 
”Revin cu întrebarea, d-le primar ce vă împiedică de 2 ani jumate să nu 

postați pe site-ul primăriei Registrul Zonelor Verzi? În același format electronic îl regăsim 
la Deva sau la București.  

Întrebarea a doua. Am primit un alt răspuns de la dvs. în care mi se spune că 
pietonala nu este nici plătită, nici recepționată și nici finalizată, în acest caz pe data de 9 
Mai ce ați inaugurat? 

Trei. Azi e data de 30 August, când dvs. ați promis că proiectul tehnic de la 
Castel va fi gata, trebuia să fie gata din luna Mai, când s-a semnat contractul cu cei din 
Tulcea, Coral? Eu sper să-l puteți prezent. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Veți primi răspuns la cele două întrebări, iar proiectul tehnic este gata, exact 

cum am spus a fost predat ieri. Mulțumesc!” 
 

  D-na Daniela-Maria Logofătu: 
                     „Înainte de a declara ședința închisă, eu vreau să fac doar un apel, pentru că 
doamnele liberale din municipiu și din întreg județul au organizat în perioada aceasta o 
serie de activități de informare și de prevenție în sănătate și pentru că la ședința aceasta 
s-a menționat centrul de transfuzii din Hunedoara și pentru că ședințele de consiliu local 
sunt vizibile în mediul on-line, fac un apel către dvs. cât și pentru locuitorii municipiului să 
meargă să doneze sânge. Condițiile de donare le găsiți pe internet. Este o mare nevoie de 
sânge în județ. Mulțumesc! Declar ședința închisă. ” 
 

 

 

 

 

 

 

 

   PREŞEDINTE,                                SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

       Daniela-Maria Logofătu             Militon Dănuț  Laslău 


